

Anmeldung zu „Being in RealTime“ von 17.-21. Juli **English see next page**

Wir freuen uns über Dein Interesse am Summer Intensive 2019 auf Gut Reichenow.
Bitte beachte, dass die Reservierung erst mit Überweisung des Teilnahmebetrags gültig ist.

Hier nochmal die Preise:

Frühbucher 240€ (Überweisung bis 30.4.)

Ab 1.5. 260€

Student/in 10% Ermäßigung

LAFT/UDJ/UWC 10% Ermäßigung

Bitte überweise den Gesamtbetrag aus Teilnahmegebühr plus Übernachtungskosten und evtl. Verpflegung (s.u.) auf das folgende Konto:

The Moving Academy gUG

Angabe „Summer Intensive 2019“

GLS Gemeinschaftsbank

IBAN: DE63 430 609 671 170 530500

BIC: GENODEM1GLS

Eine Quittung erhältst Du vor Ort.

Bitte beachte: eine Rückerstattung bei Absage ist leider nicht möglich.

Wir bitten Dich noch um folgende Infos:

Name: _____

Alter ca. ;-): _____

Künstlerischer Hintergrund (o.a.) _____

Ermässigung? (10% als Student*in, bei Partner- oder Gruppenteilnahme): _____

Wenn Du möchtest etwas zu Deinem Interesse am Kurs?: _____

Übernachtung:

Gästehaus: ____ EZ (25€/Nacht) // ____ Doppel- bzw Mehrbettzimmer (20€/Nacht)

Halle: ____ (8€/Nacht , mit eigenen Schlafsack. Matratze, Kopf-Kissen und Bezüge dazu sind da)

Essen:

4 x Frühstück (Porridge + Tee/Kaffee), à 3.50€: Ja ____ // Nein ____

4 x Mittagessen (glutenfrei und vegan), à 9€: Ja ____ // Nein ____

Anreise am 17.7. um ____ (bis 16.30h) _ Abreise am 21.7. um ____

Es gibt 2 Gemeinschaftsküchen für das selbstverantwortliche Abendessen (bzw weitere Mahlzeiten, falls Du sie nicht buchst.) Einkaufsmöglichkeit wird organisiert. Alle relevanten Infos kommen vor dem Kurs nochmal im Detail.

Bei Fragen melde Dich gerne! Herzlicher Gruß, das Team von The Moving Academy

Registration "Being in RealTime" Summer Intensive from 17-21.7.19

Thank you for your interest in the summer course! Please note that the registration is valid after we have **received your payment**. Here again the info for the participation fees:

Early bird 240€ (bank transfer until 30.4.)

Regular 260€

Reductions: Student 10% _ Member of LAFT/ UDJ/UWC 10%

Please transfer the fee together with the costs for accommodation and food (see below) to the account quoting:

"Summer Intensive 2019"

The Moving Academy gUG

GLS Community Bank

IBAN: DE63 430 609 671 170 530500 BIC: GENODEM1GLS

You will receive a receipt on site.

Please note: For cancellations there is no refund possible.

We kindly ask you for the following data for the registration:

Name: _____

Age approx. ;-): _____

Your background or subject: _____

Reduction? (10% for student, partner- or group[nbsp]registration): _____

If you wish to tell something about your interest in the Summer Intensive:

Overnight stay:

Guest house: ___ single room (25€/night) // ___ double or shared room (20€/night)

Hall: ___ (8€/night, mattress, pillow and covers are included, bring your own sleeping bag!)

Food:

4 x breakfast (porridge + tea/coffee), à 3.50€: Yes ___ // No ___ 4 x lunch (gluten-free and ve-
gan), à 9€: Yes ___ // No ___

Arrival on 17.7. at: ___ (until 16.30h) **Departure** on 21.7. at: ___

There are 2 communal kitchens for the self-responsible dinner (or further meals if you do not book together.) Shopping possibility is organized. All relevant information will be given in detail before the course.

If you have any questions please don't hesitate to contact us! Thank you and see you in summer!

The Moving Academy Team